
      Protokół Nr  39/2020 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 30 września 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wnioski do budżetu Gminy Gołdap na 2021 rok. 

4. Wolne wnioski. 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk. Powitał członków komisji oraz 

pracowników Urzędu.  

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Komisja zapoznała się z propozycjami do budżetu złożonymi przez Komisje oraz mieszkańców. 

Komisja jednogłośnie podjęła stanowisko o zwróceniu się z propozycją ujęcia w budżecie gminy Gołdap  

na rok 2021 następujących wniosków: 

1. wykonanie wiaty na zbiórkę elektrośmieci przy Szkole Podstawowej Nr 2 – 20 000 zł, 

2. wykonanie parkingu przy Szkole Podstawowej Nr 2 – 100 000 zł, 

3. utwardzenie skweru położonego między rzeką Gołdapą a ulica Nadbrzeżną 2 na parking dla gości 

odwiedzających oraz dostawców – 20 000 zł, 

4. zakup samochodu na potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi – 70 000 zł, 

5. wykonanie chodnika (przy współfinansowaniu przez starostwo) na ulicy Bagiennej wzdłuż ogródków 

działkowych – 200 000 zł, 

6. doświetlenie przejść dla pieszych na terenie miasta, 

7. stworzenie ryneczku (działającego codziennie) do sprzedaży produktów lokalnych, 

8. poprawa sposobu oświetlenia na ul. Lipowej, 

9. stworzenie ścieżki rowerowej łączącej ulicę Kolejową ze skrzyżowaniem ulic Jeziorowej i Wczasowej 

– 420 000 zł, 

10. wybudowanie 2 parkingów – wiat dla rowerów na Placu Zwycięstwa –  

2x12 000 zł = 24 000 zł, 

11. połączenie mostkiem „ptasiej wyspy” na zalewie lądem wraz z zagospodarowaniem wyspy i brzegu, 

12. zagospodarowanie terenu przy pomniku Kanta – 18 000 zł, 

13. utworzenie parku rzeźb w Parku Uzdrowiskowym – 45 000 zł, 

14. dokumentacja techniczna tzw. Łącznika drogi DW651 z DK65 – 375 000 zł, 

15. oświetlenie ul. Wiosennej na odcinku prowadzącym do budynków nr 7,9,9a,11a,11b – 40 000 zł, 

16. zwiększenie środków finansowych dla Rad Osiedlowych do 15 000 zł na jedną Radę – wzrost o 25 000 

zł, 



17. zabezpieczenie środków na wkład własny przy przebudowie wraz z Powiatem nawierzchni chodnika  

na ul. Żeromskiego, wykonanie na nim ścieżki pieszo – rowerowej oraz wykonanie progu 

zwalniającego – 200 000 zł,  

18. utwardzenie podwórka na zapleczu Placu Zwycięstwa 19,20 i 21 – 700 000 zł,  

19. remont ulicy Polnej – 600 000 zł, 

20. wykonanie projektu na ul. Ełcką – 30 000 zł,  

21. wsparcie finansowe do samochodu dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  - 75 000 zł, 

22. przebudowa ulicy Różanej w Gołdapi, 

23. adaptacja poddasza nieużytkowego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  - 20 000 zł, 

24. budowa przystanku autobusowego w Regielach przy drodze krajowej po prawej stronie jadąc  

od Gołdapi, 

25. dokończenie naprawy drogi w okolicach mostu na drodze do Babek,  

26. budowa drogi gminnej do miejscowości Bronisze, 

27. wybudowanie progu zwalniającego w miejscowości Botkuny wbudowanego w jezdnię, 

28. montaż lampy przy przystanku w miejscowości Bronisze, 

29. przebudowa drogi osiedlowej w miejscowości Kolniszki – 75 000 zł, 

30. budowa progów zwalniających,  oświetlenie  placu zabaw, wymiana ogrodzenia przy świetlicy oraz 

doświetlenie nowej drogi w Babkach, 

31. wyłożenie asfaltem drogi w miejscowości Konikowo, 

32. rozbudowa istniejącej linii oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej 1518N  

o dodatkowe latarnie na długości ok 950 m w miejscowości Skocze.  

Do pkt 4 

Członek Komisji Zbigniew Mieruński powiedział, że w dniu 20.02.2020 r. składał wraz z radną Wiolettą 

Anuszkiewicz interpelację w sprawie w sprawie przygotowywania i wykonywania inwestycji przez Gminę 

Gołdap. W tej sprawie była odpowiedź, że informacja zostanie sporządzona do końca III kwartału. Zwrócił się 

z prośbą o zorientowanie się na jakim etapie jest wykonanie ww. sprawy. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała        Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis            Zdzisław Janczuk 


